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Foredrag efter generalforsamlingen 
ved Jakob Næsager, Børne- og Ungdomsborgmester 

 
Jakob Næsager har som medlem af borgerrepræsentationen bl. a. fokus på: 
 
København skal have landets bedste folkeskole 
København skal have landets bedste folkeskole, så de københavnske elever bliver blandt landets 
bedste. 
Bedre fremkommelighed, mere Metro og flere parkeringspladser 
Vi skal have Metro til alle bydele, så vi kan komme hvor som helst i byen på en halv time. Vi bliver flere 
københavnere, men antallet af parkeringspladser er blevet færre. Det hænger ikke sammen. 
København skal have plads til, at vi bliver flere. Derfor skal vi have mere trafik ned under jorden – med 
både en havnetunnel og mere Metro. 
Vi skal have flere idrætsfaciliteter 
Vi skal have flere idrætsfaciliteter. I dag står børn på venteliste i to år for at komme til at spille fodbold 
eller svømme i en klub. Det kan vi ikke være bekendte. Foreningslivet skal styrkes med flere faciliteter. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Foto 
Jakobnaesager.konservative.dk 

 

 

_______________________________________________________________________________________________________ 



 
Dagsorden: 

Generalforsamling 19-03-2024 
 
 

1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning. 
3. Aflæggelse af regnskab for 2023. 
4. Budget 2024 - Fastlæggelse af kontingent. 
5. Valg af (ny) formand – Jørgen Klejnstrup modtager valg for en etårig periode. 
    Indstillet af bestyrelsen. 
6. Valg af kasserer – Kristian Dahi modtager valg. Indstillet af bestyrelsen. 

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 
    - Niels Nørgaard modtager genvalg 

- Lennart Frandsen modtager valg for en etårig periode. Indstillet af bestyrelsen. 

8. Valg af to suppleanter 
9. Valg af revisorer – Vagn Aagaard Knudsen og Anders Beck modtager genvalg. 
10. Valg af revisorsuppleant – Alex Heick modtager genvalg. 
11. Indkomne forslag. 
12. Eventuelt. 

 
Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen skal, efter foreningens  

vedtægter §4, stk. 5, være indgivet skriftligt til formanden 
senest 8 dage før generalforsamlingen 

for at kunne komme under behandling og beslutning. 
 

Med venlig hilsen 
på bestyrelsens vegne 
Lennart Frandsen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Der vil under generalforsamlingen blive budt på kaffe/te og wienerbrød.  

Efter generalforsamlingen serveres smørrebrød, øl/vand – må gerne nydes under foredraget. 
 



 

_____________________________________________________________________________________________________ 
 

IMBRIS-prisen skal uddeles for 31. gang 
Grundejerforeningen har de sidste 30 år uddelt en pris som en påskønnelse af en særlig 
indsats for et kønnere bybillede.  
Prisoverrækkelsen sker i tilslutning til grundejerforeningens årlige generalforsamling, og 
foruden æren og den hædrende omtale, er prisen en indrammet tegning af den prisbelønnede 
ejendom, udført af Trine Steenstrup 
Kom og vær med ved prisoverrækkelsen, og se billedet af årets vinder. 

 

_____________________________________________________________________________________________ 

 

                                                                     Foto: Københavns Kommune/Heine Pedersen

Jeg er børne- og ungdomsborgmester i København og politisk leder for den konservative gruppe i 
Københavns Borgerrepræsentation. 

Jeg har boet i København, siden jeg begyndte på jurauddannelsen på Københavns Universitet. Efter 
færdiggjort uddannelse har jeg arbejdet i forskellige ministerier og været kontorchef i staten i godt 12 år. 
Derudover har jeg undervist i forfatnings- og forvaltningsret på Københavns Juridiske Fakultet. 

Gennem årene har jeg siddet i en del bestyrelser bl.a. for Metroselskabet. I øjeblikket er jeg medlem af KL’s 
Børne- og Undervisningsudvalg og lokalformand for Sygeforsikringen Danmark. 

Jeg har siden 2010 været medlem af Københavns Borgerrepræsentation. I en årrække har jeg siddet som 
medlem af Teknik- og Miljøudvalget, men efter at jeg tiltrådte som børne- og ungdomsborgmester ved 
årsskiftet 2022, har jeg været formand for Børne- og Ungdomsudvalget, samt medlem af Økonomiudvalget. 

____________________________________________________________________________________________ 
                       

 

 

På generalforsamlingen får vi igen besøg af Rikke. 

Rikke vil udstille sine nye tegninger også fra Emdrup. 

Der bliver mulighed for efter generalforsamlingen at købe postkort og 
plakater. 
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